Σχηματικός πληθυντικού αριθμού

    Ο πληθυντικός αριθμός στην γερμανική γλώσσα σχηματίζεται με διάφορους τρόπους, όπως μπορεί να παρατηρήσει κανείς και από την λίστα των ουσιαστικών του προηγουμένου κεφαλαίου. Ομοίως και σε αυτή την γραμματική περίπτωση δεν υπάρχουν κανόνες, οι οποίοι να υποδεικνύουν καθολικούς κανόνες σχηματισμού του πληθυντικού αριθμού. Η ταξινόμηση ωστόσο σε ομάδες περιπτώσεων  μπορεί να καθοδηγήσει, εκείνους που επιθυμούν την μύηση τους στην γερμανική γλώσσα. 

 

Ομάδα πρώτη

      Τα ουσιαστικά που λήγουν σε -e  τείνουν στον σχηματισμό του πληθυντικού σε - n


      die Tasse/die Tassen
      die Adresse/die Adressen


Δεύτερη ομάδα

1. Αρσενικά και ουδέτερα ουσιαστικά που λήγουν σε -el  -er -en  παραμένουν ως έχουν, χωρίς πρόσθετη κατάληξη
       das Meer /die Meer
1. Τα θηλυκά ουσιαστικά που λήγουν σε -el - er προσλαμβάνουν ένα  -n
       die Tellefonnummer/ die Tellefonnummern


Τρίτη ομάδα


Ουσιαστικά με καταλήξεις  -a , -o , -i ,  u όπως και πολλές ξένες λέξεις προσλαμβάνουν ένα -s

der Kaffee/die Kaffes



Τέταρτη ομάδα

1. Αρσενικά μονοσύλλαβα ουσιαστικά στον πληθυντικό παίρνουν την κατάληξη   -e/ `` e
        der Arzt/die Ärzte
1. Ουδέτερα μονοσύλλαβα ουσιαστικό την κατάληξη -er/-`` er
        das Land/ die Länder
1. και τέλος τα θηλυκά μονοσύλλαβα την κατάληξη -en
       die Uhr/die Uhren
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Σχηματικός πληθυντικού αριθμού ουσιαστικών

Στα Γερμανικά έχουμε 4 μεγάλες κατηγορίες για τον σχηματισμό του πληθυντικού.
Ας αρχίσουμε με την ευκολότερη απ’όλες:
· Κάποια δεν αλλάζουν καθόλου, π.χ.: 

· der Lehrer (ο δάσκαλος), die Lehrer,
· das Fenster (το παράθυρο), die Fenster,

· der Schüler (ο μαθητής), die Schüler,
· das Zimmer (το δωμάτιο), die Zimmer.

· Κάποια παίρνουν μόνο Umlaut, π.χ.: 

· der Vater (πατέρας), die Väter, 
· die Mutter (μητέρα), die Mütter, 
· der Bruder (αδελφός), die Brüder.

· Κάποια προσθέτουν μία από τις καταλήξεις -e, -en, -er, -n, -s, π.χ.:
· der Tag (ημέρα), die Tage,
· die Frau (γυναίκα/κυρία), die Frauen,
· das Kind (παιδί), die Kinder, 
· die Tasse (φλυτζάνι/κούπα), die Tassen,
· das Auto (αυτ/το), die Autos,

· κάποια συνδυάζουν τους προηγούμενους 2 κανόνες και παίρνουν  Umlaut και κατάληξη, π.χ.:
· der Fuß (πόδι), die Füße,
· die Stadt (πόλη), die Städte, 
· das Wort (λέξη), die Wörter.
Τέλος, όπως και στις άλλες γλώσσες υπάρχουν πολλά ουσιαστικά που έχουν μόνο χρήση Ενικού ή Πληθυντικού.
z.B.  das Geld=το χρήμα, die Milch=το γάλα
         die Leute=οι άνθρωποι, die Ferien=οι διακοπές

